

EWG Invitation

Title	Regional standard for Maamoul (adopted at Step 5)
Committee	FAO/WHO Coordinating Committee for Near East (CCNE)
Session	11 th Session
Chair	Saudi Arabia
Co-Chair	Lebanon
Working Languages	English/Arabic
Description of work	The objective of the EWG is to further develop the standard focusing on quality factors and methods of analysis and sampling of Maamoul, and taking into account the discussions at CCNE11.
Timetable for work	The tentative timetable for the work is as follows: 15 August July 2024 - Due date for answer to the invitation and establish EWG members. 18 August 2024 - Open the 1st round of comments on the proposed draft regional standard for maamoul 17 October 2024 – Deadline for submission of first round comments 3 November 2024 – Revised draft standard circulated for 2nd round of comments. 2 January 2024 - Deadline for submission of comments 1 February 2025 - EWG Report and final draft standard based on comments submitted to the Codex Secretariat
Email for registration	CODEX.CP@sfd.gov.sa
Registration deadline	15 August 2024
EWG online platform	Yes

Codex Members and Observers are invited to register their experts for this Electronic Working Group. When there is more than one expert, each country or observer organization shall designate **one** as the official representative to participate in the EWG.

Applications should be sent through the Codex Contact Point (CCP) of the member or recognized observer organization in an email detailing:

- Participant's name.
- Official title or position.
- Organization or country.
- Email address.

The EWG platform Link:

Link:

User group name: CCNE-Maamoul2024

The platform will require members to login. New participants to the platform should first register. ([online guide](#), [video tutorial](#))

The EWG chair will give participants access to the user group online once they have verified their credentials so please ensure that you follow the procedure for applications and email the chair through your CCP even if you are already registered on the platform. Once your CCP has sent your application you can request to join the EWG user group directly on the platform. You do not need to create a new registration if you have previously used the platform.

Technical support:

For all technical assistance regarding the platform please contact the platform administrator (Codex Secretariat) using the Contact link on the platform homepage or via codex@fao.org.

We look forward to your participation.

دعوة مجموعة العمل الإلكترونية

تم إرسال هذه الرسالة نيابة عن المملكة العربية السعودية ولبنان

عنوان	المواصفة القياسية الإقليمية للمعمول (المتبناة في الخطوة 5)
اللجنة	لجنة التنسيق المشتركة بين منظمة الأغذية والزراعة ومنظمة الصحة العالمية للشرق الأدنى (CCNE)
الاجتماع	الدورة الحادية عشر
رئيس المجموعة	المملكة العربية السعودية
نائب الرئيس	لبنان
لغة العمل	الإنجليزي/العربي
وصف العمل	تهدف مجموعة العمل الإلكترونية إلى مواصلة إعداد المواصفة مع التركيز على عوامل الجودة وأساليب التحليل وأخذ العينات للمعمول ومع الأخذ في الاعتبار المناقشات التي جرت في الدورة الحادية عشر للجنة.
الجدول الزمني للعمل	الجدول الزمني المؤقت للعمل: 15 أغسطس 2024 الموعد المحدد للرد على الدعوة وإنشاء مجموعة العمل الإلكترونية للأعضاء 18 أغسطس 2024 فتح تقديم التعليقات على مسودة المواصفة القياسية الإقليمية للمعمول في الدور الأول 17 أكتوبر 2024 - الموعد النهائي لتقديم التعليقات في الدور الأول 3 نوفمبر 2024 - توزيع المسودة بعد المراجعة للدور الثاني من التعليقات 2 يناير 2025 - الموعد النهائي لتقديم التعليقات 1 فبراير 2025 - تقرير مجاميع العمل الإلكترونية ومسودة المواصفة النهائية بناءً على التعليقات المقدمة إلى أمانة الدستور الغذائي
البريد الإلكتروني للتسجيل	CODEX.CP@sfd.gov.sa
الموعد النهائي للتسجيل	15 أغسطس 2024
منصة أونلاين لمجاميع العمل الإلكترونية	نعم

أعضاء هيئة الدستور الغذائي والمراقبون مدعوون إلى تسجيل خبرائهم في مجموعة العمل الإلكترونية. في حال وجود أكثر من خبير، يجب على كل دولة أو منظمة مراقبة أن تعين واحدًا كممثل رسمي للمشاركة في مجموعة العمل الإلكترونية.

يجب إرسال الطلبات من خلال نقطة الاتصال الخاصة بالعضو المشارك أو المنظمة الرقابية المعترف بها من خلال إرسال بريد إلكتروني توضح بالتفصيل التالي:

- اسم المشترك.
- المكانة أو المنصب الرسمي.
- المنظمة أو الدولة.
- عنوان بريد الإلكتروني.

رابط منصة مجموعة العمل الإلكترونية:

الرابط:

اسم مجموعة المستخدمين: CCNE-Maamoul2024

سيطلب النظام الأساسي من الأعضاء تسجيل الدخول. يجب على المشاركين الجدد التسجيل أولاً في المنصة. ([دليل على الإنترنت](#)، [فيديو](#))

تعليمي

سيسمح رئيس مجموعة العمل الإلكترونية المشاركين للوصول إلى مجاميع المستخدمين في المنصة بمجرد التحقق من بيانات اعتمادهم، لذا يرجى التأكد من اتباع الإجراءات الخاصة بآلية التسجيل وإرسال بريد إلكتروني إلى الرئيس من خلال نقطة الاتصال الخاصة بك حتى وإن كنت مسجلاً بالفعل على المنصة. بمجرد أن يرسل طلبك عبر نقطة الاتصال، سيتمكنك ذلك من طلب الانضمام إلى مجموعة مستخدمي مجموعة العمل الإلكترونية مباشرة على المنصة. لا تحتاج إلى إنشاء تسجيل جديد إذا كنت قد استخدمت النظام الأساسي مسبقاً.

الدعم الفني:

للحصول على المساعدة الفنية المتعلقة بالمنصة، يرجى الاتصال بمسؤول المنصة (أمانة الدستور الغذائي) باستخدام رابط الاتصال الموجود على الصفحة الرئيسية للمنصة أو عبر codex@fao.org.

نحن نتطلع إلى مشاركتك.

المملكة العربية السعودية (رئيس المجموعة)، بالنيابة عن لبنان (نائب الرئيس).